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Afdeling Afd. 18 - Lindeparken 

Mødested/-dato 6. marts 2023 

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Kirsten N., Vivi T., Anna P. og Lisbeth L. 
Afbud fra Paw A. 

 
 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift referat fra den 6.2.23  
 

Dagsorden godkendt og referat fra den 6.2.23 
godkendt og underskrevet. 

2. Orientering 
 

Der er travlhed med at ordne udeområdet. 
Rækværket ved nr. 38-40 er blevet repareret. 
Der er blevet underskrevet en ny aftale om Aura 
delebilen. Den er fremadrettet udgiftsneutral for 
både boligforeningen og vores afdeling. 
Der har været rundsendt et spørgeskema på 
Outlook til afdelingsformændene omkring 
”Hverdagsdemokrati”, lavet i et samarbejde 
mellem Trygfonden, BL og Tænketanken 
Mandag Morgen. Skal indgå i et analysearbejde 
for at tage temperaturen på, hvordan 
hverdagsdemokratiet har det i de almene 
boligområder. 
Forespørgsel fra administrationen, om AB Bladet 
kun skal udkomme digitalt fremover?  
Man vil tabe ca. 25% af beboerne, hvis man kun 
udsender det digitalt. Det er for mange, synes vi. 
 

3. Ekstraordinært afdelingsmøde 
torsdag den 16. marts kl. 19.00 
 

KN laver aftale med Huset om øl/vand, mikrofon 
osv. Vi laver selv kaffe. Mia Butler fremlægger 
baggrunden for det ekstraordinære 
afdelingsmøde. 
 

4. Repræsentantskabsmøde onsdag 
den 29. marts kl. 18.00 
 

Hele bestyrelsen deltager, dog med forbehold fra 
Vivi, da hun har et andet arrangement. 
På Outlook ligger der årsberetning og regnskab. 
Der er også drøftelse af nogle præciseringer i 
henhold til vedtægterne omkring uddelegering af 
opgaver til Organisationsbestyrelsen. 
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5. Renovering af 
gårdene/udearealerne 
 

Der er pt ikke noget nyt. 
Pkt. overgår til næste møde 

6. Storcontainer torsdag den 6.4.23 
til mandag den 10.4.23 
 

KN har bedt HP om at bestille container til den 
nævnte periode, påskedagene. 
Der sendes som tidligere en seddel ud til alle 
beboere. 
 

7. Regnskab 2022 
 

Lisbeth har bemærkninger til renter til gæld. Det 
beder vi om at få en forklaring på. 
Fint at der er et overskud på omkring 246.000 kr. 
 

8. Aktivitetsudvalget 
 

Udvalget har fortsat ikke planlagt nogle 
aktiviteter. 

9. Eventuelt 
 

Ingen bemærkninger. 

 
 


